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    P R O T O K O L L  Nr.4/2018 
 

Organ: Grååsen Velforening, Styret 
Tid: Mandag 11. Juni 2018 kl.19:30-21:50 
Sted: Vidaråsveien 8 (hjemme hos Ivar) 
Møtende: Åge Vold, Claes A. Kolstad, Finn Tore Johansen, Jostein Rygge og Ivar Vågen = 5. I 
tillegg møtte 1. vara Monica Finstad Eng. 
 

Saker til behandling: 
 

Sak nr.1: Referater 
1.1. Protokoll for styremøte nr.3/2018, jf. vedlegg 
1.2. Kugjerder – status og hensyn 
1.3. Brev fra Helsehuset til Spydeberg kommune 
1.4. Web-ansvarlig Jostein Rygge (orientering/rapport) 
1.5. Supplerende boligbebyggelse – 8 tomter langs Grååsens østlige side 
1.6. Stikart - lage ny versjon2018 
1.7. Mail datert ... fra Heidi Syvertsen, Vollene om tilgang til stier og Aktivitetsområde 
1.8. Rapport 06.04.2018 - restaurering og bevaring av stier 
1.9. Askim&Spydeberg Sparebank - kontoutskrift 05.06.2018 
1.20. GrååsenNytt - oppfordring til medlemskap 
 

Vedtak: Referatene 1.1.-1.20 tas til orientering, og aktuell oppfølging gjøres. 
 

Sak nr.2. Ballbingen – rehabilitering og utvikling 
Saksopplysninger: a. Svarbrev fra Sparebankstiftelsen Spydeberg datert Mai 2018, b. Videre 
arbeid ? 
 

Vedtak:   
1. Søknaden fra GVF til Sparebankstiftelsen Spydeberg om midler til rehabilitering / utvikling 
av Ballbingen ved enden av Vidaråsveien er avslått pga. mange søknader.  
2. GVF sender ny søknad for neste tildeling høsten 2018, jf. samtale med Sjur Wergeland. 
 

Sak nr.3. Batteristien – vedlikehold 
Saksopplysninger: a. Engasjement av P.A. Unnerud m/hjelpesmann Harald som ansvarlig b. 
Plan for dugnader 12. og 13. juni 2018 ++ 
 

Vedtak: 
1.  Aktivitet er organisert for gjennomføring de 2 nevnte datoer, og med deltakelse fra 4-5 
personer fra Grååsen fordelt på 2 økter hver av dagene, jf. mail fra styreleder 09.06.2018. 
2. Skissert budsjett tas foreløpig til orientering. Tilskudd er, med takk,  innvilget med 
kr.15.000,- fra ForumForFriluftsliv. Overskytende utgifter dekkes fra GVFs kontantbeholdning 
 

Sak nr.4. Naturstiene – vedlikehold og utvikling 
Saksopplysninger: a. Fossum-stien (Lions Club Spydeberg), b. Elgstien, c. Løkenstien, d. 
Rådyrstien, e. Vilsundstien (forlengelse av tidligere Sollistien) 
 
Vedtak:   
Stikomiteen v/Fred L. Larsen har bekreftet plan for gjennomføring av aktuelle tiltak slik: 
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1. Bygging av stengsler mot at kuer og kalver kan gå inn på ekstierende bru (Lions 1993) over 
"Fossumevja". 
2. Bygging av klyv over kugjerde v/Skaltorpneset. 
3. Videreutvikle dagens "Sollistien" langs "Bruveien", m/tilordning av romslig passasje rundt 
"bommen" på siden ved lånsen, som ledd i tilordning av en naturlig sti, kalt "Vilsundstien" på 
åskam ned til "Vilsundneset" m/fiskeplass. 
4. Ellers; generell oppjustering av "naturstiene", og forberedelse av nytt kart "Turstier - 
Grååsen", til avløsning av det eksiterende merket "Viggo, september 2014". 
5. Stikomiteen har intensjon om at dette skal gjennomføres ila. høsten 2018 
6. Styret i GVF tar planen fra Stikomiteen til orientering, og vil sørge for finansiering av 
nødvendige utgifter. 
 

Sak nr.5. Støy fra trafikken på E18 – aktuelle tiltak / videre arbeid 
Saksopplysninger:  a. Brev datert 25.05.2018 fra Helsehuset til Spydeberg kommune. 
 

Vedtak:  
1. Styret i Grååsen Velforening tar brev datert 25.05.2028 fra Helsehuset Askim til Spydeberg 
kommune til orientering, men avventer med spenning videre oppfølging og resultat. 
2. Styreleder bes følge opp Spydeberg kommunes videre handtering av saken, og anmoder 
kommunen v/ordfører om møte på saken, som bl.a. en oppfølging av brevet fra Helsehuset.   
 

Sak nr.6. Grååsen-dagen 2018 – aktuelle tiltak / aktiviteter / organisering 
Saksopplysninger: a. Grååsen-dagen 2018 er tidligere fastsatt til søndag 23. Sept. 2018 
 

Vedtak: 
1. Tid: Søndag 23.09.2018 kl.11-13 
2. Sted: Aktivitetsområdet i Grååsen 
3. Komite: Claes A. Kolstad, Monica Finstad Eng  og Åge Vold 
4. Mandat: Legge til rette for, og invitere til et hyggelig fellesskap for barn, unge og foreldre. 
Utlegg for utgifter til arrangementet refunderes fra GVF.  
 
Sak nr.7. Eventuelt 
Følgende spørsmål ble tatt opp: 
a. Neste styremøte fastsettes til: Mandag 27.08.2018 kl.19:30, hjemme hos: Åge ? 
b. Skorådalen - aktuelle tillatelser og løsninger - orientering i neste styremøte 
c. Kompensasjon til styreleder for utlegg til internett og telefoni - 2 fakturaer ble vist 
 

                            ooOoo 
 
Protokollen godkjennes av styreleder sammen med 2 fra styret, som deltok på møtet. Møtet hevet. 
 

Underskrifter: 
 
 
____________________    ____________________  ____________________ 

styreleder   styremedlem    styremedlem 
 


